



PAROISSE ST-STEPHEN'S PARISH

www.st-stephen.ca

Bulletin hebdomadaire / Weekly Newsletter

Vendredi, 20 janvier 2023 / Friday, January 20, 2023

[Disponible ici en format pdf](#) / [Available here in pdf format](#)

Troisième dimanche du temps ordinaire

Le port du masque est fortement encouragé partout au Québec dans les espaces publics intérieurs alors que nous entrons dans la saison hivernale de la grippe.

En plus des messes dominicales régulières, le Père Joseph organisera une messe bilingue suivie de l'adoration du Saint-Sacrement le premier jeudi de chaque mois de 19h à 20h.

Veillez consulter [le site web de St-Stephen](#) pour obtenir des informations et des mises à jour.

Third Sunday in Ordinary Time

The wearing of masks is being strongly encouraged across Quebec in indoor public spaces as we enter the winter flu season.

In addition to regular Sunday masses, Father Joseph will be offering a bilingual mass followed by adoration of the Blessed Sacrament the first Thursday of each month from 7-8 pm.

Please consult the [St Stephen's website](#) for information and updates

Semaine de prière pour l'unité des chrétiens:

Cette année, la semaine pour l'unité des chrétiens sera célébrée du 18 au 25 janvier. Le thème de cette année est «Apprenez à faire le bien; recherchez la justice» (Esaïe 1:17). Nous encourageons tous les paroissiens à prier pour l'unité et la paix tout au long de la semaine. Vous pouvez en savoir plus en visitant [semaine de prière](#).

Exodus 90: Exodus 90 est un exercice spirituel pour les hommes qui dure 90 jours. Si vous désirez plus d'information, veuillez communiquer avec Joe O'Neill (519-991-5321) ou visiter le site [EXODUS 90: un carême de 90 jours](#) ou <https://hozana.org/communaute/10665-exodus-90>

Maintenant disponible: Vos boîtes d'enveloppes d'offrande du dimanche **2023** sont maintenant disponibles et peuvent être ramassées sur la table à l'arrière de l'église. Veuillez informer le bureau de tout changement d'adresse postale. Nous apprécions grandement votre soutien financier. Si vous préférez ne pas utiliser d'enveloppes, des dons peuvent être faits en-ligne au diocèse à www.diocesegatineau.org

Visit of Archbishop Durocher (updated):

This **Sunday January 22nd** Archbishop Durocher will be celebrating the 11 am mass as part of his regional visits in 2023. Parishioners will be invited to remain after mass for a short dialogue with the Archbishop before he meets with members of the Fabrique and Parish Pastoral Council. We encourage all parishioners to join this opportunity to celebrate and hear from the Archbishop about priorities in our Archdiocese.

Week of Prayer for Christian Unity: The Week of Prayer for Christian Unity is being celebrated from January 18 – 25th. The theme this year is “Do good; seek justice” (Isaiah 1:17). We encourage all parishioners to pray for unity and peace throughout the week. You can learn more by visiting [Week of Prayer](#).

Exodus 90: Exodus 90 is a spiritual exercise for men in the 90 days leading up to Easter. If you would like more information, please contact Joe O'Neill (519-991-5321) or visit the website <https://exodus90.com/>

Pour ceux et celles que la formation continue intéresse

Nous vous proposons d'explorer le site de [l'Office de catéchèse du Québec](#)

Cette semaine nous vous proposons le [parcours Amos](#) offert par l'Office de catéchèse. Mieux comprendre la vision de la justice sociale.

La démarche basée sur la méthode du *voir/ analyser (juger)/ agir* aide les adultes à s'ouvrir à la dimension sociale de la foi chrétienne, à l'identifier et à la reconnaître, et à l'intégrer dans leur vie et dans leur spiritualité.

Online Resources to Enrich Faith Formation

[Ascension Presents](#) / [Ascension Press](#)

Ascension Presents seeks to present the truth and beauty of the Catholic faith through media, and to answer the longings of the human heart with the transformative power of the Gospel. Fr Mike Schmitz, Jackie and Bobby Angel, Sundays with Ascension – a variety of perspectives for Catholics youth and adults is offered.

Children's Liturgy (updated): A Children's Liturgy Service will be offered on **January 29th** during the 11 am mass for children between the ages of 4 and 12. Parents are welcome to attend. Dominique Belanger will lead the group and is planning to offer children's liturgy the 2nd and 4th Sundays of each month. Please watch for the February dates coming soon!

Now available: Your **2023** Sunday offering envelopes boxes are now available for pick-up from the table at the back of the church. Please advise the office of any changes to your postal address. We sincerely appreciate your continued financial support. If you prefer not to use envelopes, donations may be made on-line through the Archdiocese.

<https://www.diocesegatineau.org/en/index>

Intentions de messes - Mass Intentions

Dim/Sun	Jan/jan 22	9:00	Nos paroissiens	Prêtre célébrant
		11:00	Our Parishioners	Celebrating priest
Dim/Sun	Jan/jan 29	9 :00	Nos paroissiens	Prêtre célébrant
		11:00	Our Parishioners	Celebrating priest

Intentions de messe – Si vous désirez faire célébrer une messe, envoyez-nous un courriel à admin@st-stephen.ca ou téléphonez-nous indiquant pour qui est l'intention, de qui vient l'intention et la date désirée. Prière d'inclure votre numéro de téléphone.

Mass intentions – Should you wish to have a Mass celebrated, please send us an email at admin@st-stephen.ca or give us a call to indicate who the intention is for, whom the intention is from and the desired date. Please include your telephone number.

MERCI POUR VOS OFFRANDES



Quête régulière
Rénovations
Enveloppes

THANK YOU FOR YOUR OFFERINGS

Regular collection	880.00	\$
Renovations		\$
Envelopes	65.00	\$

Info Contact / Contact Information

Conseil de fabrique - Fabrique council

Président – President : Pierre Le Bel - 819-360-5785

Pasteur Pastor: Fr. Joseph

Marguilliers - Wardens

Brenda Brulotte – 819-827-6173- VP/Trésorière - *Treasurer*

Siobhan Barr – 873-354-7123 - Secrétaire, Liaison presbytère - *Fabrique Secretary, Liaison rectory*

Gary McIntyre - 819-827-9426 - Projets spéciaux / Special projects - Rep PPC – Cimetière/Cemetery

Joe O'Neill - 519-991-5321 – Communications

Wardens/Marguilliers (Two positions to fill/deux postes à remplir)

Comité paroissial de pastorale

Animatrice :

Prêtre : Abbé Fadi Atalla, 613-252-2395

Membres :

Carol Doutriaux, 819-827-0694

Jérôme Doutriaux, 819-827-0694

Jean-René Moreau, 819-525-6109

Parish Pastoral Council

Chairperson: Sheilagh Murphy, 819-827-4627

Pastor: Father Jean-Roland Joseph

Members:

Suzanne Gibeault, 819-827-9260

David Lawless, 819-827-4219

Alanna Keenan, 819-827-2213

Gary McIntyre, 819-827-9426

David Mason

HEURES DE BUREAU/ OFFICE HOURS ----- Johanne Deschamps, administratrice 819-827-1664

Mardi au vendredi de 9h à 13h

Tuesday to Friday from 9h to 1PM

Si vous désirez vous désinscrire de ce bulletin, veuillez nous envoyer un courriel et mettre le mot « désinscrire » dans la ligne d'objet / If you wish to unsubscribe from this newsletter, please send us an e-mail with the word "Unsubscribe" in the subject line.